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Kf § 36      

 

Allmänhetens frågestund och ledamöternas frågestund 
 
Allmänhetens frågestund 
Inga frågor ställs under punkten. 

 

Ledamöternas frågestund 
1. Roland Johansson (ALT) frågar personal- och arbetsmarknadsutskottets 

ordförande om det finns möjlighet att utöka antalet platser på 

sjuksköterskeutbildningen som startar i Ljungby till hösten, eftersom det 

är så många som har sökt den. Johansson frågar också om det går att 

prioritera invånare i Ljungby kommun vid intagningen.  

 

Personal- och arbetsmarknadsutskottets ordförande Carina Bengtsson 

(C) svarar att kommunstyrelsepresidierna i regionen har gett 

kommuncheferna i uppdrag att undersöka om det finns möjlighet att ta in 

fler elever till utbildningen och det uppdraget pågår. På frågan om det 

går att prioritera invånare i Ljungby vid antagningen svarar Bengtsson 

(C) att det kan man inte göra. Det här är en regelrätt 

universitetsutbildning som drivs av Linneuniversitetet, som förlägger 

utbildningen till Ljungby. Utbildningen tar emot 15 elever varje höst och 

vår, så totalt 90 elever kan gå utbildningen när den är i full gång så länge 

behovet finns. 

 

2. Björn Gullander (V) frågar socialnämndens ordförande om han är beredd 

att se över rutinerna för samverkan i gemensamma frågor mellan 

socialnämnden och överförmyndarnämnden som berör gode män för 

ensamkommande barn. Olika slags information har lämnats av de båda 

nämnderna och gode män hamnar mellan stolarna då de båda nämnderna 

har olika syn på gemensamma frågor. Är du beredd att börja samarbeta 

och vem är det som ansvarar för detta? frågar Gullander (V). 

 

Bo Ederström (M) kan inte svara på vem som har ansvaret idag. Däremot 

har överförmyndarnämnden och socialnämnden haft möten om bland 

annat ekonomi. Jag får ta med mig frågan för att få mer information och 

besvarar den under nästa möte i fullmäktige.  

 

3. Anne Karlsson (S) frågar kommunstyrelsens ordförande hur det går med 

järnvägsfrågan, om de har haft några möten, och så vidare? 

 

Kommunstyrelsens ordförande Magnus Gunnarsson (M) svarar att 

Ljungby kommun var på ett möte förra veckan tillsammans med 
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Sverigeförhandlingen, Växjö kommun och Region Kronoberg. Det blev 

ett ganska bra möte. Sverigeförhandlingen och Trafikverket vill att vi i 

regionen pratar med en mun. Min uppfattning är att ett stopp i 

Kronobergs län är vi eniga om, däremot inte platsen för stoppet. Efter det 

här mötet fick vi en extra inbjudan från personer i regeringskansliet till 

ett möte i Jönköping i maj. 

 

4. Kommunstyrelsens ordförande Magnus Gunnarsson (M) svarar på 

Emma Johansson Gauffins (S) fråga under det förra 

fullmäktigesammanträdet med anledning av hennes interpellation om IT: 

Hur går det?  Ärendet kommer att redovisas på kommunstyrelsens 

arbetsutskotts sammanträde i morgon. Då kommer IT-chefen att 

informera om vad som görs utifrån den interpellation som Gauffin (S) 

ställde. Interpellationen i sig är inte ett uppdrag men IT-chefen använder 

den som en bakgrund till sin redovisning.  

 

Gauffin frågade också om tjänstemanna IT-grupper, hur jobbar man med 

IT i kommunen? Vi har dels en IT-grupp inom socialförvaltningen och 

en IT grupp inom barn- och utbildningsförvaltningen. Dessutom finns 

det ett övergripande IT-råd.


